
Protokół Nr 8/2015 

 

z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 25 czerwca 2015 r. godz. 15.30 – 17.05 

 

Obradom przewodniczyli: 

Przewodniczący Komisji – Mariusz Łata 

Zastępca Przewodniczącego Komisji – Daniel Strojny 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 
 

 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji – Pan M. Łata otworzył 

posiedzenie, stwierdzając quorum na podstawie 

listy obecności. 

  

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał  

na sesję RM w dniu 29 czerwca  

2015  r. w sprawie:  

 

- zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyskiego za 2014 r.  (pkt III 

poz. 1)  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- udzielenia absolutorium Prezydentowi 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego za 

2014 rok (pkt III poz. 2) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skarbnik Miasta – Pani E. Pichór wyjaśniła,  

że zgodnie z ustawą o finansach publicznych, 

Rada Miasta zatwierdza sprawozdania finansowe 

za rok ubiegły dotyczące realizacji budżetu, jak 

również bilansów jednostek i zakładów 

budżetowych. 

 

Członkowie Komisji – stosunkiem głosów:  

5 – za, przy 3 głosach wstrzymujących się 

 i braku głosów przeciwnych - pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie  

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyskiego za 2014 r.   (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

Skarbnik Miasta – Pani E. Pichór wyjaśniła,  

że sprawozdanie było przedmiotem pracy Komisji 

Rewizyjnej, która zwróciła się z wnioskiem  

do Rady Miasta o udzielenie absolutorium 

Prezydentowi Miasta. Przedmiotowy wniosek 

Komisji Rewizyjnej uzyskał pozytywną opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. Skarbnik 

Miasta E. Pichór przypomniała, że w 2014 roku 

nastąpiła zmiana władzy i Prezydent  
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- zmiany siedziby oraz aktu 

założycielskiego Publicznej Szkoły 

Podstawowej nr 4 w Ostrowcu 

Świętokrzyskim (pkt III poz. 3), 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

J. Górczyński, zajmując stanowisko w grudniu 

2014 r., jedynie kończył realizację budżetu na ten 

rok. Wyjaśniła również, że zobowiązania Zakładu 

Miejskich, o których mowa w opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej, zostały już w części 

spłacone. Sytuacja Zakładu Usług Miejskich jest 

trudna, gdyż obecnie nie spłacone zaległości 

wobec ZUM wynoszą 4 mln zł.  

 

Członkowie Komisji – stosunkiem głosów:  

5 – za, przy 3 głosach wstrzymujących się  

i braku głosów przeciwnych -  pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego za 2014 rok (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

Wiceprezydent Miasta – Pani M. Dębniak 

wyjaśniła, że projekty uchwał dotyczące 

Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 4, jak  

i Publicznego Gimnazjum Nr 5 mają charakter 

czysto techniczny i związane są z wcześniej 

podjętymi uchwałami dotyczącymi reorganizacji 

sieci szkół.  

Radna M. Krysa zwróciła się z zapytaniem,  

co stanie się z mieniem Publicznej Szkoły 

Podstawowej Nr 4, przenoszonej do siedziby 

dotychczasowego Publicznego Gimnazjum Nr 2. 

Wiceprezydent Miasta – Pani M. Dębniak 

wyjaśniła, że obecnie w szkołach trwa 

inwentaryzacja. Jeżeli chodzi o Publiczną Szkołę 

Podstawową Nr 4, przechodzi ona  

z wyposażeniem, które obecnie posiada. Część 

rzeczy po Publicznym Gimnazjum Nr 2 zostanie 

jednak w tym budynku. Zwróciła również uwagę, 

że pozostałe mienie można przekazać innym 

szkołom wymagającym doposażenia. Uszkodzony, 

bądź zużyty sprzęt, po opinii eksperta, zostanie 

natomiast zlikwidowany bądź zutylizowany.  

Przypomniała również, że w szkołach powstały 

oddziały klas młodszych, więc konieczne będzie 

doposażenie klas w ławki. Obecnie trwa etap 

porządków i uzupełniania wyposażenia szkół. 

Radna M. Krysa poinformowała, że rodzice 

twierdzą, że mienie likwidowanych szkół jest 

wyrzucane. 

Wiceprezydent Miasta – Pani M. Dębniak 

zapewniła, że cały majątek likwidowanych szkół 

musi zostać spisany i zabezpieczony. Wyjaśniła 

również, że dyrektorzy szkół rozpoczęli porządki, 

ale obecnie dostali zakaz wyrzucania nawet 
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drobnego mienia. Przypomniała również,  

że ostrowieckie placówki oświatowe były 

doposażone z wielu programów zewnętrznych, 

projektów unijnych i wobec tego pozostał w nich 

sprzęt zakupiony z tych projektów m.in. tablice 

multimedialne. Wyposażenia tego nie można 

przekazać placówce niepublicznej. Wobec 

powyższego, sprzęt zostanie zabrany  

z likwidowanych szkół, a  Marszałek 

Województwa Świętokrzyskiego zostanie 

poinformowany o zmianie jego lokalizacji. 

Część  wyposażenia została zakupiona  

ze składek rodzicielskich. W przypadku, gdy część 

uczniów ze zlikwidowanych placówek zostanie  

w szkołach prowadzonych przez stowarzyszenia, 

część przejdzie do szkół prowadzonych przez 

Gminę Ostrowiec Świętokrzyski, sytuacja jest 

problematyczna. 

Wiceprezydent Miasta – M. Dębniak wyjaśniła,  

że meble z likwidowanych szkół trafią do szkół 

gminnych i do stowarzyszeń, jednak 

pierwszeństwo w tym przypadku zawsze będą 

miały szkoły publiczne. 

Radny A. Pałka stwierdził, że przekazanie części 

mebli do szkół prowadzonych przez 

stowarzyszenia jest słuszne, ponieważ dzieci 

zostały tam zapisane zgodnie z życzeniem 

rodziców. Zdaniem radnego, należałoby również 

zastanowić się nad przekazaniem pozostałego 

wyposażenia również do świetlic 

środowiskowych. Nie powinno się natomiast 

niszczyć pozostałego sprzętu. 

Wiceprezydent Miasta – Pani M. Dębniak 

zapewniła, że wyposażenie likwidowanych szkół 

nie będzie niszczone. Poinformowała,  

że w budynku Publicznego Gimnazjum Nr 2 

powstanie archiwum likwidowanych szkół.  

W budynku tym umieszczone również zostaną 

meble, które pozostaną po tych placówkach.  

Z powstałego magazynu będą mogły korzystać 

szkoły, w celu uzupełniania swego wyposażenia. 

Zwróciła uwagę, że w tym momencie jeszcze nie 

wiadome jest, jak wiele dzieci będzie uczęszczać 

do szkół publicznych oraz ile dzieci zostanie  

w stowarzyszeniach, często zdarzały się bowiem 

sytuacje, gdzie rodzice podwójnie zapisywali 

swoje dzieci.  

Radny A. Pałka stwierdził, że sytuacja, dotycząca 

podwójnych zapisów do szkół wynika ze 

zdezorientowania rodziców, gdyż na 

likwidowanych  szkołach widnieje zarówno 
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- zmiany siedziby oraz aktu 

założycielskiego Publicznego 

Gimnazjum nr 5 w Ostrowcu 

Świętokrzyskim (pkt III poz. 4) 

 

 

 

 

- niewyrażenia zgody na zawarcie przez 

Gminę Ostrowiec Świętokrzyski 

porozumienia z Powiatem 

Ostrowieckim w sprawie założenia  

i prowadzenia przez Powiat Ostrowiecki 

informacja, że szkoła jest w likwidacji, jak  

i informacja o zapisach do szkoły. 

Wiceprezydent Miasta – M. Dębniak stwierdziła, 

że tylko od woli rodziców zależy, gdzie zapiszą 

swoje dzieci. Przypomniała, że Starosta 

Ostrowiecki nie skorzystał z propozycji 

przekazania budynków, więc zostały one 

udostępnione stowarzyszeniom. Przypomniała,  

że gmina przede wszystkim musi dbać o własne 

szkoły, ponieważ jeśli zabraknie w nich uczniów, 

nauczyciele stracą pracę. Poinformowała,  

że stowarzyszenia otrzymały roczne umowy  

na udostępnienie budynków. W ciągu pół roku 

zostaną one sprawdzone przez Kuratora Oświaty 

pod względem realizacji programu nauczania. 

Radna M. Krysa zwróciła się z zapytaniem,  

czy w budynku po Publicznym Gimnazjum  

Nr 2, w  którym znajdzie swą siedzibę Publiczna 

Szkoła Podstawowa Nr 4, zostaną 

przeprowadzone remonty. 

Wiceprezydent Miasta – M. Dębniak wyjaśniła, że 

w budynku tym konieczny jest remont łazienek, 

również ze względu  na konieczność 

przystosowania ich dla mniejszych dzieci. 

Przeprowadzone zostanie również malowanie  

i odnowienie pomieszczeń wewnątrz budynku. 

Ponadto, od ul. Rosłońskiego otwarty zostanie 

parking, aby zwiększyć bezpieczeństwo dzieci. 

 

Członkowie Komisji – stosunkiem głosów: 

 7 – za, przy 1 głosie wstrzymującym się  

i braku głosów przeciwnych -  pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmiany 

siedziby oraz aktu założycielskiego Publicznej 

Szkoły Podstawowej nr 4  

w Ostrowcu Świętokrzyskim (projekt uchwały w 

załączeniu do protokołu) 

 

Członkowie Komisji – stosunkiem głosów: 

 5 – za, przy 3 głosach wstrzymujących się 

 i braku głosów przeciwnych -  pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmiany 

siedziby oraz aktu założycielskiego Publicznego 

Gimnazjum nr 5 w Ostrowcu Świętokrzyskim 

(projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 
 

Wiceprezydent Miasta – M. Dębniak 

poinformowała, że w maju Starosta Ostrowiecki, 

powołując się na uchwałę Rady Powiatu, zwrócił 

się z wnioskiem o zawarcie porozumienia  

w sprawie założenia i prowadzenia przez Powiat 
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publicznego gimnazjum w Ostrowcu 

Świętokrzyskim 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie 

podziału miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych (pkt III poz. 6) 

 

Ostrowiecki publicznego gimnazjum w Ostrowcu 

Świętokrzyskim w budynku liceum przy  

ul. Staszica. Do zawarcia w/w porozumienia 

konieczna jest zgoda Rady Miasta. Wniosek ten 

był głęboko analizowany, przeprowadzone 

również zostały rozmowy z rodzicami, którzy nie 

są zainteresowani powstaniem kolejnego 

gimnazjum. 

Wiceprezydent Miasta – M. Dębniak wyjaśniła,  

że budynki przy ul. Focha zostały udostępnione 

stowarzyszeniu, do którego przystąpili rodzice. 

Stowarzyszenie to zamierza poprowadzić zespół 

szkół, w skład którego wejdą: przedszkole, szkoła 

podstawowa i gimnazjum. Wiceprezydent Miasta 

– M. Dębniak przypomniała również, że tym 

rejonie, w okolicy 2 km zlokalizowane są 

praktycznie wszystkie gimnazja w mieście. 

Obecnie w mieście mieszka ok. 1600 dzieci  

w wieku gimnazjalnym. Przewiduje się,  

że w roku szkolnym 2019/2020 dzieci w tym 

wieku będzie 1485, ubędzie więc ok. 190 osób  

(ok. 6-7 oddziałów), czyli praktycznie jedno  

gimnazjum. W tej sytuacji powstanie kolejnego 

gimnazjum w tym rejonie może osłabić placówki 

już funkcjonujące, tym bardziej, że dwa gimnazja 

już funkcjonujące: PG 4 i PG 3 są obecnie 

niezapełnione.  

 

Członkowie Komisji – stosunkiem głosów:  

4 – za, przy 4 głosach wstrzymujących się  

i braku głosów przeciwnych – pozytywnie  

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

niewyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę 

Ostrowiec Świętokrzyski porozumienia  

z Powiatem Ostrowieckim w sprawie założenia i 

prowadzenia przez Powiat Ostrowiecki 

publicznego gimnazjum w Ostrowcu 

Świętokrzyskim (projekt uchwały w załączeniu do 

protokołu) 

 
Przewodniczący Komisji – P. M. Łata przekazał 

prowadzenie Komisji Wiceprzewodniczącemu 

Komisji – D. Strojnemu. 

 

Wiceprezydent Miasta – M. Dębniak wyjaśniła,  

że uchwała związana jest z zarządzeniem 

referendum. Podobne uchwały staną na sesji RM 

przed wyborami parlamentarnymi. Korekty 

wynikają z reorganizacji sieci szkół i tym samym  

ze zmiany siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. Nazwy likwidowanych szkół zostały 
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- utworzenia odrębnych obwodów 

głosowania w ogólnokrajowym 

referendum  (pkt III poz. 7) 
 

 

 

- rozpatrzenia skargi na działalność 

Prezydenta Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego (pkt III poz. 9) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- rozpatrzenia skargi na działalność 

Prezydenta Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego (pkt III poz. 10) 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

zastąpione nazwą „budynek szkolny”. 

 

Członkowie Komisji  jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie podziału miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

Członkowie Komisji  jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

utworzenia odrębnych obwodów głosowania  

w ogólnokrajowym referendum (projekt uchwały 

w załączeniu do protokołu) 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej –  

P. A. Pietruszka poinformował, że Komisja 

Rewizyjna uznała przedmiotową skargę  

za bezzasadną. Zdaniem Komisji Rewizyjnej brak 

jest podstaw do zwrotu na rzecz skarżącego 

należności za dozór i holowanie pojazdów, gdyż 

firma skarżącego nie posiadała żadnej umowy  

z Gminą Ostrowiec Świętokrzyski na świadczenie 

takich usług. 

 

 Członkowie Komisji  jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu) 
 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej –  

P. A. Pietruszka poinformował, że Komisja 

Rewizyjna uznała przedmiotową skargę  

za bezzasadną. Skarżącemu zostały bowiem 

udzielone odpowiedzi na pisma kierowane  

do Prezydenta Miasta i Urzędu Miasta, dotyczące 

problematyki oświaty i rejestracji znaku 

towarowego. Odnośnie skargi dotyczącej 

dopuszczenia busów do przewozu publicznego, 

kwestia ta nie leży w kompetencji Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski, gdyż jest to zadanie 

powiatu. 

 

Członkowie Komisji  jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu) 
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II. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Organizacja wypoczynku dla dzieci  

i młodzieży w okresie wakacji –  

temat z Planu Pracy Komisji na 2015 

r.(materiał Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych, Biura Wystaw 

Artystycznych, Miejskiego Centrum 

Kultury, Miejskiej Biblioteki 

Publicznej, Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji – w załączeniu  

do protokołu). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dyrektor Biura Wystaw Artystycznych –  

P. J. Chwałek przedstawiła ofertę BWA  

w okresie wakacji. Poinformowała, że w okresie 

wakacyjnym BWA będzie organizowało bezpłatne 

warsztaty dla dzieci i młodzieży pn. „Artystyczne 

lato”. Zajęcia te będą odbywały się we wtorki  

i czwartki w godzinach 10.00 – 11.00.  

W przypadku zgłoszenia się większej liczby 

chętnych do udziału w tych warsztatach, 

planowane jest rozszerzenie ich do 3 dni  

w tygodniu. Obecnie do udziału w zajęciach 

zgłosiło się 180 osób. Ponadto, w okresie 

wakacyjnym w Biurze Wystaw Artystycznych 

będą miały miejsce dwie wystawy, do których 

tematyką zostaną dostosowane zajęcia dla dzieci  

i młodzieży. Planowane są zajęcia m.in.  z zakresu 

rzeźby, malarstwa, rysowania piaskiem. 

Następnie Dyrektor Miejskiej Biblioteki 

Publicznej – Pani Elżbieta Pomiankiewicz 

przedstawiła propozycję MBP na wakacje  

2015 r.  poinformowała, że w okresie 

wakacyjnym, poza zwykłą działalnością 

Biblioteki, prowadzone będą zajęcia dla dzieci.  

W każdy wtorek w filii przy ul. Sienkiewicza 

prowadzone będą zajęcia świetlicowe dla dzieci 

pn. „Wędrówki w krainę książek”. W okresie 

wakacji, MBP organizowała będzie również 

zajęcia dla grup zorganizowanych (półkolonii, 

świetlic środowiskowych, przedszkoli). 

Zaplanowane są również 4 spektakle teatralne dla 

dzieci od 5 do 9 lat. Spektakle te będą się odbywać 

w Osiedlowym Domu Kultury przy  

ul. Wspólnej 5. Wstęp na nie jest bezpłatny.  

Następnie Dyrektor Miejskiego Centrum Kultury 

– Pani Elżbieta Baran przedstawiła ofertę MCK. 

poinformowała, że w dniach 10-12 lipca br. 

odbędzie się IX Festiwal „Wielki Ogień”. 

Pierwszego dnia festiwalu odbędzie się spektakl 

„Mira na obu brzegach tęczy” z udziałem  

Grażyny Łobaszewskiej. 11 lipca rozpocznie się 

konkurs młodych wykonawców, jak również 

odbędzie się koncert ubiegłorocznego zwycięzcy – 

zespołu LANDAU oraz koncert zespołu CETI. 

Trzeci dzień festiwalu to ciąg dalszy konkursu, 

koncert galowy oraz koncert Renaty Przemyk. 

Ponadto, w trakcie wakacji odbędzie się wiele 

impreza kulturalna, takich jak: „Weekend 

Melomana”, „Koncert swojskie nuty, swojskie 

smaki”, Kabareton – Biesiada Bardów, wernisaż 

Krzysztofa Onkiuka „Bison Bonasus”.  

Na koniec wakacji zaplanowano Wakacyjne 
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Spotkania ze Sztuką, a także Koncert Barwy 

Reggae. 

W okresie wakacji w konie Etiuda odbywać się 

będą seanse filmowe, w technice 2D (bilet 12 zł)  

i 3D (bilet 16 zł). 

Następnie głos zabrał Przedstawiciel Miejskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji – Pan Grzegorz 

Bażant, który poinformował, że w okresie wakacji 

obiekty MOSiR będą czynne w wydłużonych 

godzinach. 

W trakcie wakacji udostępnione zostaną boiska na 

Rawszczyźnie, w hali sportowo – widowiskowej 

będzie zaś można skorzystać z siłowni, sauny, 

stołu do tenisa. 

Zwrócił uwagę również na ofertę Pływalni 

„Rawszczyzna”, gdzie w miesiącach wakacyjnych 

będą obowiązywały promocyjne ceny dla dzieci  

i młodzieży. Przypomniał również, że na pływalni 

dzieci muszą przebywać pod opieką rodziców.  

Podczas wakacji na Pływalni będą odbywały się 

również kursy nauki pływania, w cyklach  

10 dniowych. Uczestnik kursu zobowiązany 

będzie wykupić karnet o wartości 60 zł,  

na podstawie którego będzie mógł uczestniczyć  

w dziesięciu godzinnych kursach nauki pływania, 

bez konieczności ponoszenia dodatkowych 

kosztów. Zajęcia będą odbywać się w grupach:  

5 – osobowych w przypadku dzieci w wieku 7-9 

lat oraz 10 osobowych w przypadku osób powyżej 

10 lat. P. G. Bażant przypomniał, że w przypadku 

grup zorganizowanych np. ze świetlic 

środowiskowych, istnieje również możliwość 

wykupienia tańszych biletów grupowych.  

Oprócz zajęć na Pływalnio „Rawszczyzna”, 

Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji organizował 

będzie zajęcia rekreacyjno – sportowe na innych 

zarządzanych przez siebie obiektach.  

Na terenie Ośrodka Rekreacyjnego „Gutwin” 

organizowane będą zajęcia pn „Wakacje  

na Gutwinie”, przeznaczone dla uczniów klas IV-

VII szkół podstawowych. Planowane są zajęcia  

w Parku Linowym. zajęcia biegowe  

w terenie, zajęcia na sprzęcie pływającym, jak 

również zajęcia na boiskach piaszczystych  

i turystyka rowerowa.  

P. Grzegorz Bażant zwrócił uwagę,  

że w poprzednich edycjach „Wakacji  

z Gutwinem”, z zajęć zorganizowanych korzystali 

najchętniej mieszkańcy osiedla „Gutwin”. stąd też 

zdecydowano o zorganizowaniu zajęć na innych 

osiedlach tj. na boiskach „Orlik” na os. Ogrody  
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i przy ul. Chopina oraz boisku przy Publicznej 

Szkole Podstawowej nr 3. Zajęcia te będą 

nieodpłatne i będą odbywały się  

od poniedziałku do piątku w godzinach 11.00 – 

13.00. 

W lipcu odbędzie się V Wakacyjny Turniej Piłki 

Nożnej Orlik Ogrody, a następnie Turniej 

Piłkarski „Ogrody”. 

Na boiskach przy Pływalni „Rawszczyzna” 

odbędą się turnieje piłki siatkowej plażowej  

o Puchar Dyrektora MOSiR, jak również turnieje 

piłki nożnej plażowej. 

Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji wakacje 

zakończy imprezą biegową dla mieszkańców 

miasta – MOSiR Gutwin 2015 – IV runda. 

Następnie Naczelnik Wydziału Edukacji  

i Spraw Społecznych – P. J. B. Malinowski 

wyjaśnił, że zatwierdzone zostały wyniki 

konkursu ofert na zadanie „Turniej Ogrody”  

i od 26 lipca na terenie boiska na os. Ogrody 

będzie miał miejsce turniej piłkarski. Ponadto, w 

okresie wakacji będą funkcjonowały świetlice 

środowiskowe. 

Wiceprezydent Miasta – P. M. Dębniak zwróciła 

uwagę, na wielość i różnorodność propozycji na 

wakacje, które miasto oferuje swoim 

mieszkańcom. Program jest bogaty, należy go 

dobrze rozpropagować, aby zajęcia cieszyły się 

jak największą popularnością wśród dzieci  

i młodzieży. Szczególnie zasadny jest udział 

dzieci w zajęciach sportowych. 

Radny A. Pałka zwrócił uwagę, że na boisku Orlik 

odbędą się rozgrywki o Puchar Prezydenta Miasta. 

Finał odbędzie się we wrześniu i połączony 

zostanie z festynem osiedlowym. 

Radna M. Krysa zwróciła się z zapytaniem,  

czy z zajęć organizowanych w świetlicach 

środowiskowych będą mogły korzystać dzieci  

z całego miasta. 

Odpowiadając na powyższe pytanie, Naczelnik 

WESS – P. J. B. Malinowski wyjaśnił, że świetlice 

środowiskowe są ogólnodostępne 5 godzin 

dziennie przez 5 dni w tygodniu. Konkurs na 

organizowanie świetlic środowiskowych wygrał 

PCK. 

Następnie Radna M. Krysa zwróciła się  

z zapytaniem, czy prowadzone są zapisy  

na spektakle organizowane przez MBP i na zajęcia 

organizowane przez BWA. 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej –  

Pani E. Pomiankiewicz wyjaśniła, że nie ma 
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Sprawy różne: 

 

- Sprawozdanie z realizacji Programu 

„Ostrowiecka Rodzina 3+” 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

potrzeby zapisywania dzieci na spektakle.  

W trakcie roku szkolnego zainteresowanie 

spektaklami jest wyższe, gdyż uczestniczą w nich 

grupy zorganizowane ze szkół i przedszkoli.  

Dyrektor Biura Wystaw Artystycznych – Pani  

J. Chwałek wyjaśniła, że można wciąż zapisywać 

się na zajęcia. Do tej pory na pierwsze 2 tygodnie 

zapisanych zostało 180 dzieci, jednak w sytuacji, 

gdy zgłosi się więcej chętnych, zwiększona 

zostanie liczba zajęć. 

Wiceprzewodniczący Komisji – Pan D. Strojny 

poruszył kwestię zanieczyszczonego piasku  

na terenie Ośrodka Rekreacyjnego „Gutwin”.  

P. Grzegorz Bażant z Miejskiego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji zapewnił, że piach na terenie ośrodka 

zostanie przywrócony do stanu używalności. 

Radna M. Krysa zwróciła się z zapytaniem,  

czy możliwe byłoby przywrócenie odkrytych 

basenów na Rawszczyźnie.  

Odpowiadając na pytanie, Wiceprezydent Miasta 

– M. Dębniak zwróciła uwagę, że baseny trzeba 

by było wykonać od podstaw. Niecki po dawnych 

basenach wykorzystywane są w tym momencie 

jako boiska. Obecnie miasto nie ma możliwości 

finansowych, aby uruchomić odkryte baseny.  

 

 

 

Wiceprezydent Miasta – Pani M. Dębniak 

poinformowała, że w Biurze Obsługi Interesanta 

na 3 stanowiskach interesanci będą mogli składać 

wnioski o wydanie Karty Dużej Rodziny. 

Przypomniała również, że inicjatorką 

wprowadzenia tej zmiany  była Radna Małgorzata 

Krysa.  

Radna M. Krysa stwierdziła, że zasadnym byłoby 

wydanie ulotki informacyjnej przedstawiającej 

korzyści wynikające dla dużych rodzin  

z posiadania karty. Stwierdziła również,  

że mieszkańcy miasta nie wiedzą, jakie ulgi im 

przysługują.  

Wiceprezydent Miasta – Pani M. Dębniak 

poinformowała, że coraz więcej podmiotów 

gospodarczych zgłasza swój akces, ostatnio  

do programu „Ostrowiecka Rodzina 3+” dołączyła 

Castorama. 

Radna M. Krysa zauważyła, że program ten 

dotyczy miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

i zwróciła się z zapytaniem, czy mogłyby  

do niego dołączyć gminy ościenne. 

Wiceprezydent Miasta – Pani M. Dębniak 
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zwróciła uwagę, że żeby korzystać  

z programu „Ostrowiecka Rodzina 3+”, należy 

mieć ostrowiecką kartę dla rodzin wielodzietnych. 

Przypomniała również, że istnieje szereg ulg  

o zasięgu ogólnopolskim, z których korzystać 

mogą wszystkie duże rodziny. Ościenne gminy 

mogą natomiast stworzyć własne programy dla 

rodzin wielodzietnych. 

Radna M. Krysa poinformowała, że do 

ostrowieckich placówek oświatowych została 

przekazana informacja o konkursie plastycznym 

dotyczącym rodziny. Niektóre  ostrowieckie 

szkoły nie podjęły tego tematu, natomiast dzieci, 

które w inny sposób dowiedziały się o konkursie  

i chciały złożyć swoje, musiały to zrobić 

indywidualnie. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych – Pan J. B. Malinowski zapewnił,  

że przekaże przedmiotową sprawę dyrektorom 

gminnych placówek oświatowych. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

  
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 

 

Protokołowała:                                     Przewodniczyli: 
  

Anna Krakowiak                   Przewodniczący Komisji 

                      

          Mariusz Łata 

 

 

          Zastępca Przewodniczącego Komisji 

 

        Daniel Strojny 


